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PROTOKOŁ NR     76  /2004 
Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w dniu 28 grudnia  2004 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 

a) czterech członków komisji ( nieobecny Z. Wandachowicz) 
b) Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
c) Marek Pietrzak – insp. ds. Obrony Cywilnej 

 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
3. Zatwierdzenie porządku obrad, 
4. Zmiany w budŜecie na 2004r., 
5. Zajęcie stanowiska w sprawie Pana Mirosława Klemiato, 
6. Dopłaty do MZK, 
7. Sprawy bieŜące. 

 
Ad 1-3 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokołu z 
poprzedniego posiedzenia Komisji oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 4 
 
 NaleŜy dokonać ostatnich poprawek w budŜecie na 2004 rok 
 
Zwiększenie dochodów: 
Otrzymano 10 tys. zł na oczyszczalnię w Gogolewie ze Starostwa  
Otrzymano 150 tys. zł jest aneks do umowy z MENISEM jako ostatnia transza 
Otrzymano 1.137 zł jako zwrot nienaleŜnych świadczeń rodzinnych 
Umowa z Agencją na przekazanie infrastruktury wodno – kanalizacyjnej – dają 300 tys. zł. 
 
Wydatki – zwiększenia: 
     150 zł na BOŚ 
  1.137 zł na świadczenia rodzinne 
10.360 zł bank NORDEA za Skarszów kanaliza 
  2.400 zł za świetlicę w Krzywaniu  lokale są wynajmowane 
     600 zł za świetlicę pozostałe       
  3.000 zł boisko sportowe w Podolu Małym – remont 
     300 zł infrastruktura wodno-kanalizacyjna wsi opinia pozytywna 
 
Ad 5 
 

Komisja w swojej opinii stoi na stanowisku, Ŝe Wójt popełnił błąd nie dopełniając 
koniecznych formalności proceduralnych. 
 
W Motarzynie za Panią Stępień jest gruz, który trzeba zabrać i usunąć. 
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Pytanie do dyrektora ZGK co jest wykonane na sołectwie Dobra? 
- droga do Dobrzca 
- hydranty 
- ogrodzenie hydroforni 
Do Wójta co z zaniedbanymi posesjami? 
 
Pytanie do dyr. ZGK – dlaczego śmieci po akcji sprzątania świata do obecnej pory nie są 
zabrane (sprawa do zbadania i jutro śmieci znikną) 
Pytanie do Wójta  - czy był poinformowany o stanie stropu sufitowego w dniu 22.09.2004r. 
gdy było zebranie rodziców w szkole były widoczne wszystkie uszkodzenia – na holu na  
świetlicy, w kuchni, w klasach na piętrze. 
Pytanie do Wójta – co jest z oświetleniem ulicznym? Temat się zakończy di IV/05 
- jeŜeli były by płytki  chodnikowe to bardzo proszę dla Motarzyna (jak będą  to dostanę0 
- 2 lub 3 przyczepy szlaki do Ochoczy (wójt się przejedzie i stwierdzi fakt) 
 
Co do szkoły: 

1) otrzymano w ramach programu 50.000 
    40.000 budŜetowe 

             ogólnie     135.000 zł 
 
2) kto wykona nie wiadomo, bo będzie ogłoszony przetarg i te zadania (dach i okna) będą 
wykonywane jednocześnie. 
 
 
Ad 6 
 
 Uchwała w sprawie ulg na przejazdy MZK sprawę referował Pan Marek Pietrzak – 
inspektor ds. obrony cywilnej   - zbadanie moŜliwości rozszerzenia ulg dopłatowych dla 
mieszkańców gminy korzystających z usług MZK. 
 
 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia  studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dębnica Kaszubska dla terenów 
połoŜonych w obrębie Dobieszewo – opinia pozytywna. 
 
  Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania   przestrzennego dla terenów połoŜonych w obrębie Dobieszewo gmina 
Dębnica Kaszubska – opinia pozytywna. 
 
 

Przewodnicząca                                                                                          

Komisji Rolnictwa, Budownictwa  
                                                                                           i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                                                /-/ Urszula Rączka 

 


